
 

 
 

 

VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2023 m. balandžio 18 d. / 2023-04-18 Nr. 008 

Vilnius 

Posėdis vyko 2023 m. balandžio 11 d. 19:00 val. 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas. 

Patikrintas kvorumas: 9 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Finansai; 

3. Naujo įvaizdžio klausimų/atsakymų sesija; 

4. Susijungimas su ESN; 

5. Studentų atstovų stipendijos; 

6. Bendrieji klausimai; 

 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. Finansai 

 Pristatomos kiekvieno fakulteto numatomos metinės sąmatos, kurios bus pristatomos prorektorei. 

Aptariamos į sąmatą įtrauktos sumos, išlaidos pagrindžiamos, siūlomos korekcijos. Pristatoma centrinio biuro 

sąmata. Pristatoma kitų AM finansų analizė. Tariamasi data susitikimui su administracija. 

NUTARTA:  

AGAI sąmatoje įtraukti numatomą dalyvių skaičių ir preliminarias datas. 

AIF sąmatą papildyti atskira lentele, kurioje bus numatytos potencialios rudens mokymų išlaidos. 

SF sutvarkyti pirmakursių stovyklų dalį sąmatoje. 

MF sutikrinti į sąmatą įrašytas apgyvendinimo ir maitinimo sumas.  

AF sutikrinti reprezentacines išlaidas. 



 

 
 

 

EF papildyti sąmatą pirmakursių krikštynomis, papildyti pirmakursių integracinės stovyklos maitinimą, 

kanceliarines prekes, reprezentacines išlaidas, autobuso nuomą, kitomis organizacinėmis išlaidomis. 

 

AM finansų analizė rodo, kad VGTU SA finansinė situacija nėra bloga lyginant su panašaus masto 

universitetais, todėl ataskaitos nepristatinėti.  

 

Sąmatas sutvarkyti pagal prezidentės pateiktą šabloną iki balandžio 23 d. 

 

Nutarta preliminariai balandžio 24 d. susitikti su administracija aptarti finansavimą 

 

3. SVARSTYTA. Naujo įvaizdžio klausimų/atsakymų sesija 

VGTU SA ryšių su visuomene vadovės pristato naują atstovybės įvaizdį. Pristatoma naujo įvaizdžio idėja, 

kiekvieno fakulteto logotipai, spalvos, simbolika.  

NUTARTA: 

*vyksta klausimų sesija* 

Klausimas (Joris Saulius, VGTU SA FMF Pirmininkas): -Kodėl apie įvaizdžio keitimą buvo pranešta 

likus dienai iki paleidimo? 

Atsakymas (Liepa Velutytė, VGTU SA RsV Vadovė): -Apie įvaizdžio keitima buvo pranešta iš anksto, 

balandžio 6 d. buvo pranešta visa informacija apie punktus, kuriuos bus reikalinga atlikti įvaizdžio 

keitimo dieną.  

 

Klausimas (Gijas Mamedov, VGTU SA VVF Pirmininkas): -Ar socialiniuose tinkluose reikės ilgai 

laikyti naują užsklandą? 

Atsakymas (Liepa Velutytė, VGTU SA RsV Vadovė): -Naujos užsklandos bus laikomos dvi savaites. 

 

Klausimas (Gijas Mamedov, VGTU SA VVF Pirmininkas): -Kodėl puslapyje nėra kuratorių kontaktų? 

Atsakymas (Indrė Leonavičiūtė, VGTU SA RsV Vadovė): -Kuratorių kontaktai bus įkelti po to, kai bus 

išrinkti nauji kuratoriai šiais metais. 

 

Klausimas (Gijas Mamedov, VGTU SA VVF Pirmininkas): -Kaip jum atrodo, kokios problemos yra su 

RsV atstovais fakultetuose? 

Atsakymas (Liepa Velutytė, VGTU SA RsV Vadovė): -Kiekviename fakultete su Rsv yra labai skirtinga 

situacija, sunku išskirti kažką konkretaus, nes daug kas priklauso nuo koordinatorių. Su kiekvienu RsV 

koordinatoriu įvykdėme susitikimus, atlikom refleksiją, kur išsikėlėm probleminius aspektus. 



 

 
 

 

 

Klausimas (Gijas Mamedov, VGTU SA VVF Pirmininkas): -Kaip vertinate savo komunikaciją su RsV 

koordinatoriais? 

Atsakymas (Liepa Velutytė, VGTU SA RsV Vadovė): -Nuo kadencijos pradžios aiškiai matom, kad ryšys 

gerėja. Sustiprėjęs ir tarpusavio ryšys tarp koordinatorių. Dabar stengiamės ugdyti komandiškumą tarp 

RsV koordinatorių, ir tas labai matosi.  

 

Klausimas (Gijas Mamedov, VGTU SA VVF Pirmininkas): -Ar turit pasiūlymų, kaip dirbti su savo RsV 

koordinatoriais, kad darbas vyktų dar geriau? 

Atsakymas (Indrė Leonavičiūtė, VGTU SA RsV Vadovė): -Pastebėjom, kad kartais gaunam komentarų, 

kad komandos tarpusavyje nebendrauja, todėl paprastas sprendimas bendrauti ir daugiau komunikuoti 

komandos viduje. 

 

Klausimas (Joris Saulius, VGTU SA FMF Pirmininkas): -Kodėl niekas be RsV nieko nežinojo apie 

naujo įvaizdžio paleidimą? Ar nemanot, kad visi nariai turėtų žinoti, kad atstovybė keičia įvaizdį? 

Atsakymas (Liepa Velutytė, VGTU SA RsV Vadovė): -Apie naujo įvaizdžio keitimą buvo pranešta 

bendroje VGTU SA grupėje. Prisiimam kaltę, kad buvo kiek per mažai iškomunikuotas įvaizdžio 

keitimas, bet matom ir problemą, jog fakultetų RsV koordinatoriai nepranešė savo komandoms.  

 

 

 

4. SVARSTYTA. Susijungimas su ESN 

Prezidentė susitikimo su URD, ESN prezidente ir teisininke metu peržiūrėti įstatai, pamatyta daug spragų, todėl 

susijungimas su ESN nusikelia arba į vasaros pradžią, arba nespėjus į kitą rudenį. Prezidentė komentuoja 

jungimosi su ESN aplinkybes.  

NUTARTA: 

Jungimąsi perkelti į vasaros pradžią, arba rudenį, per rudens visuotinę įstatuose pasitvirtinti 

susijungimą su ESN.  

 

5. SVARSTYTA. Studentų atstovų stipendijos 

Bus pradedama vykdyti stipendijų skyrimo studentų atstovams veiklą. Studijų direkcija prašo didelį dėmesį skirti 

seniūnams 

NUTARTA:  



 

 
 

 

Prezidentė atsiųs visiems pirmininkams formą, kurioje reikės supildyti asmenis, kuriems siūloma skirti 

stipendijas.  

 

6. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai. 

NUTARTA:  

Klausimas (Dominykas Lapinskas, VGTU SA SF Pirmininkas): -Fakultetų koordinatoriai nori pradėti 

ieškoti rėmimo pirmakursių stovykloms, bet dar nėra datų. Kokie sekantys sprendimai ties fuksų 

stovyklomis? 

Atsakymas (Smiltė Kiaunytė, VGTU SA Prezidentė): -Šiek tiek dar anksti organizuoti rėmimą 

pirmakursių stovykloms, sekančios valdybos metu nuspręsime kiekvieno fakulteto pirmakursių 

stovyklų datas. 

 

Sekančios valdybos metu išsirinkti pirmakursių stovyklų datas visuose fakultetuose. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)   (parašas)        Smiltė Kiaunytė 

 

 

Posėdžio sekretorius(-ė)    (parašas)         Vėjas Strelčiūnas 

 

 

 

  



 

 
 

 

Priedas Nr. 1 

Dalyvių sąrašas 

 

1.  Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2.  Gijas Mamedov VGTU SA VVF 

3.  Dominykas Lapinskas VGTU SA SF 

4.  Joris Saulius VGTU SA FMF 

5.  Živilė Rinkūnaitė VGTU SA APF 

6.  Vladislav Bogdzievič VGTU SA MF 

7.  Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF 

8.  Nikita Zykov VGTU SA KIF 

9.  Ramunė Miliauskaitė VGTU SA AGAI 

10.  Erik Kliuk VGTU SA EF 

11.  Vėjas Strelčiūnas VGTU SA CB 

12.  Liepa Velutytė VGTU SA CB 

13.  Indrė Leonavičiūtė VGTU SA CB 

 

 

 


